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PROTOKÓŁ nr XXI 

z posiedzenia Rady Gminy Osiek 
odbytego w dniu 11 lutego 2021 r. 

Miejsce obrad - Gminna Sala Obrad godz. 1700 

 
W posiedzeniu udział wzięło 15 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 
 
Ad 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Wojciech Śliwi ński. 
 
Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 
 
Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad. Uwag nie wniesiono. Przeprowadzono 
głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem porządku obrad:  - 15 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych 
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 1c) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. Uwag nie 
wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem protokołu głosowało:  - 15 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych 
 
Protokół z poprzedniej sesji nr XX z dnia 22 grudnia 2020 r. został przyjęty jednogłośnie 
 
Ad.2 Przyjęcie raportu z wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii  
w Gminie Osiek w 2020 r.   
 
Uwag nie wniesiono. Połączone komisje są za przyjęciem raportu. Przewodniczący zarządził 
głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 15 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Raport został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.3 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej. 
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Uwag nie wniesiono. Komisja Skarg i Wniosków jest za przyjęciem uchwały – skarga jest 
bezzasadna. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 13 radnych 
Przeciw:     -   1 radny 
Wstrzymał się:    -   1 radny  
 
Uchwała nr XXI/140/2021 została przyjęta większością głosów. 
 
Ad.4 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 
 
Uwag nie wniesiono. Połączone komisje są za przyjęciem uchwały. Przewodniczący zarządził 
głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 14 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymał się:    -   1 radny  
 
Uchwała nr XXI/141/2021 została przyjęta większością głosów. 
 
Ad.5 Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  powołania  Komisji  Skarg,  
Wniosków i Petycji. 
 
Uwag nie wniesiono. Przewodniczący przedstawił powód zmian w składzie komisji. 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 15 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXI/142/2021 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.6 Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji stałych Rady Gminy Osiek. 
 
Uwag nie wniesiono. Przewodniczący przedstawił powód zmian w składzie komisji stałych. 
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 15 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXI/143/2021 została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad. 7 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 
 

Radna Teresa Eggert zapytała o deklaracje pomocy na odbudowę kościoła w Kasparusie – 
Odpowiedzi udzielił Wójt – deklaracje były ogólne, bez szczegółów. 
Radna Beata Szeible zapytała o możliwe dotacje na modernizację hydroforni w Osieku – 
Odpowiedzi udzielił Wójt – możliwe są trzy źródła – budżet gminy, pożyczka z WFOŚ i środki 
unijne, które dopiero zostaną uruchomione za dwa lata. 
Radny Leszek Waliński zapytał o roczne koszty oświetlenia w gminie Osiek i o listę nowych 
punktów - Odpowiedzi udzielił Wójt – ok. 130 tys. zł rocznie. Nowa lista jest konsultowana 
w  ramach negocjacji nowej umowy. 
Radna Teresa Eggert zapytała o inwentaryzację źródeł ciepła w powiecie starogardzkim. 
Odpowiedzi udzielił Wójt – dotyczy to przygotowania do dofinansowania z programu Czyste 
Powietrze. 
Radny Jerzy Kłos dodał, że w programie Czyste Powietrze chodzi o jak najszerszą informację 
i jak największą liczbę gospodarstw przystępujących do programu dofinansowania. 
Przewodniczący Wojciech Śliwi ński zapytał o projekt ocieplenia ZSP w Osieku. Odpowiedzi 
udzielił Wójt – otrzymaliśmy dofinansowanie w kwocie ok. 340 tys. zł przy 200 tys. zł środków 
własnych. 
Przewodniczący Wojciech Śliwi ński zapytał o miejsca przedszkolne w Osieku. Odpowiedzi 
udzielił Wójt – ma powstać dodatkowych 6 miejsc. 
Przewodniczący Wojciech Śliwi ński zapytał o kwotę wydatków na odśnieżanie dróg 
gminnych. Odpowiedzi udzielił Wójt – czekamy na faktury za wykonane prace. 
Radny Leszek Waliński zapytał o odśnieżanie posesji prywatnych. Odpowiedzi udzielił Wójt 
– gmina płaci jedynie za odśnieżanie dróg gminnych, za prace wykonywane na posesjach 
prywatnych płacą właściciele. 
 
Ad.8 Wolne Wnioski. 
Teresa Eggert poprosiła o odśnieżenie pobocza w miejscowości Głuche. 
Radna Powiatu Starogardzkiego Stanisława Kurowska przedstawiła sprawy bieżące 
w naszym powiecie. 
Radny Bartłomiej Owczarek złożył wniosek, by na kolejnej komisji przedyskutować zakup 
ciągnika rolniczego na potrzeby naszej gminy. 
 
Ad.9 Zakończenie obrad. 
 
Obrady sesji zakończone zostały o godz. 18:03.   
Protokołowała:         Przewodniczący Rady Gminy  
Joanna Chabowska        Wojciech Śliwi ński 


